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Verslag Algemene Vergadering 20-09-2008

Verslag Algemene Leden Vergadering van de Limburgse Schaakbond, zaterdag 20 september 2008 
te Roermond

Aanwezig: 
Van het bestuur: Frank Clevers (voorzitter), Eduard Evers, Dick Klokgieters, Eric Barentsen, 

Ashraf Ibrahim en Paul Peters 

Aanwezig: Paul Dreuning (bestuursassistent)

Overige aanwezigen:
SV Bergen H.Denissen
Blerickse SV S.Senden
SV Horst A.Siebers
HSDV E.Thewis / M.Schuman
Schaakvelden J.Doornenbal
Tegelse SV H.van Dijl, P. Hoeben
Venlose SV P.Thijssen
EWS J.Kerssemakers
SV Leudal H.Kivits
RSC ’t Pionneke H.van de Bersselaar
De Postertoren P.Beckers
SV. ’t Stokpaardje P.Simonis
Ultimo Vero T.Storcken
DJC Stein Y.Mengerink / B. ten Haaf
De Juiste -Z- M.Meijs / F. Werts
SV Geleen M. Phillipens
GESS W.Terpstra / A. van Os
Heerlense SV J.Schoffelen
MSV-VSM J.Uiterwijk
SV Schaesberg R.Coenjaerts / T. Heijltjes
SV Sjaak Mat A.Huveneers / J.van Schevikhoven
SV Voerendaal R. Hünen / B. Heuts

Afwezig met kennisgeving:
Arx, Hoensbroek/ME, Kerkrade, Reuver, Venray. 

Afwezig zonder kennisgeving:
Brunssum, Eijsden, De Raadsheer

AGENDA

Betekenis letters achter de nummers:
B = besluitvorming
M = mededeling
IO = opinievorming / informatief

1. Opening
2. IO Ingekomen stukken
3. M Mededelingen Zie bijlage A
4. B Verslag van de Algemene Vergadering van 22-09-2007 Zie bijlage B
5. Jaarverslagen
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B a.) LiSB Zie bijlage C
IO b.) Verenigingsconsulent Zie bijlage D
M c.) KNSB Zie bijlage E

6. B Financiën
a.) Jaarverslag penningmeester Zie bijlage 
b.) Verslag kascontrolecommissie
De commissie wordt gevormd door SV Schaesberg (2e jaar) en Horst (1e

jaar)
c.) Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie
Deze commissie (bestaande uit twee verenigingen) wisselt elk jaar van 
samenstelling. Een gekozen vereniging neemt hierin zitting voor max. 2 
jaar. Volgend jaar gebeurt de kascontrole door Horst (2e jaar) en de 
hiervoor in de Algemene Vergadering van 2007 gekozen vereniging SV 
Voerendaal (1e jaar). Er moet nu een vereniging worden gekozen die 
volgend jaar reserve is en het jaar daarna de kascontrole doet samen 
met SV Voerendaal
d.) Begroting 2008-2009 Zie bijlage 
e.) Voorstel contributie Zie bijlage

7. B Voorstel procedure benoeming ereleden Zie bijlage
8. Jeugdzaken

……………..
9. B Competitie- en wedstrijdzaken

a.) Voorstel wijziging reglement Commissie van Beroep Zie bijlage
b.) Voorstel nieuwe opzet Senioren Grand Prix Zie bijlage
c.) Voorstel avondcompetitie Zie bijlage
d.) Voorstel avondcompetitie Zie bijlage
e.) Voorstel wijziging reglement KO Beker competitie Zie bijlage
f.) Rapidcompetitie 
g.) Persoonlijke Kampioenschappen
- Deelnamegerechtigdheid, periodiciteit en aard v.d. kampioenschappen
- Vaststelling reglement persoonlijke kampioenschappen 
- Vaststelling nader reglement persoonlijke jeugdkampioenschappen
- Vaststelling nader reglement voorronde persoonlijke 
jeugdkampioenschappen

Zie bijlage

10. B Verkiezingen
a.) Bestuursverkiezing Zie bijlage
Voorzitter: F. Clevers is reglementair aftredend en herkiesbaar
Bestuursleden: P. Peters is reglementair aftredend en herkiesbaar
A. Hendrickx is reglementair aftredend en niet herkiesbaar

b.) Bondsraadsleden
Benoemingen van bondsraadsleden en reservebondsraadsleden gelden 
voor een periode van 4 jaar
F. Clevers is in 2007 benoemd en is weer beschikbaar
R. Hünen treedt af. Het bestuur stelt in zijn plaats F. Schotanus (lid van 
de verenigingen GESS en SV Schaesberg) verkiesbaar
c.) Reservebondsraadsleden
E. Evers is in 2007 benoemd en is weer beschikbaar 
Door het overlijden van Th. van Spijk is er een vacature. Het bestuur 
stelt hiervoor …………….. verkiesbaar
d.) Commissie van Beroep

11. M Bekendmaking Club van het Jaar en aanmoedigingsprijs
12. IO Rondvraag
13. Sluiting
1. Opening
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Om 13.00 uur opent voorzitter Frank Clevers de vergadering. Hij blikt terug op een aantal goede en 
minder goede zaken uit het afgelopen seizoen.

Hij memoreert het bezoek van Victor Korchnoi aan Limburg. Dit ter gelegenheid van het 30-jarig bestaan 
van DJZ. Daarnaast noemt hij de tweekamp Stellwagen-l’Amy in Maastricht, het Persoonlijk 
Kampioenschap van Limburg voor de jeugd, het NK jeugdschaak in Venlo, het 2e Enci Limburg Open, de 
LiSB slotronde, de promotie van Voerendaal naar de meesterklasse en de deelname van drie Limburgse 
meisjes aan het Europees Kampioenschap in Montenegro als hoogtepunten uit het seizoen 2007-2008.

De opheffing van SV Attaque en de voortdurende daling van het ledenaantal van de LiSB zijn zaken die 
het bestuur zorgen baren. Hopelijk gaat er van de schaakcursussen voor volwassenen die, samen met de 
heer Franck Steenbekkers, door de Parkstadverenigingen en ’t Stokpaardje worden georganiseerd een 
positieve stimulans uit.

Middels een minuut stilte wordt stil gestaan bij het overlijden van Guus Dreier, Theo van Spijk, Lambert 
Martin, Piet Beijk, Anjo Storcken, John Heuijerjans, Hay Nabben, Gerard Huijzers, Frans Wiertz en Klaas 
Hollander. Vervolgens memoreert Frank Clevers nog de grote verdiensten die zij allemaal voor het 
Limburgse schaken hebben gehad.

Er zijn dit jaar weer voor iedereen notatieboekjes beschikbaar.

Vervolgens legt de voorzitter uit dat er lopende het seizoen behoefte bleek aan assistentie voor het 
secretariaat. Het bestuur vond Paul Dreuning uit Sittard, lid van de vereniging GESS, bereid om het 
bestuur te ondersteunen als bestuursassistent voor secretariaatswerkzaamheden. De heer Dreuning heeft 
de nodige ervaring met secretariaatswerkzaamheden, want hij was tien jaar bestuurslid van GESS 
waarvan zes jaar secretaris. Zijn functie was geen bestuursfunctie. Wel was de heer Dreuning bij de 
bestuursvergaderingen aanwezig, aangezien een van zijn taken het notuleren van de vergaderingen was. 
Dit laatste zal hij ook vandaag doen.

Tijdens het seizoen heeft Arthur Hendrickx zich helaas, wegens verschil van inzicht, genoodzaakt gezien 
om zijn bestuursfunctie neer te leggen. H. Kivits (Leudal) benadrukt dat dit feit niet de reden is waarom de 
heer Hendrickx vandaag niet aanwezig is. Hij heeft helaas verplichtingen elders.

Wiep Terpstra (GESS) merkt op dat deze sturingsfout niet mag leiden tot afremmen, maar juist aanleiding 
tot gas geven zou moeten zijn. Frank Clevers antwoordt dat het bestuur hetzelfde wil

2. Ingekomen stukken

Een brief van de Tegelse SV die ter kennisgeving wordt aangenomen, een open brief van de 
jeugdcommissie (die bij agendapunt 8B zal worden behandeld), een e-mail van Ad Burgmans en een e-
mail over de regelgeving vormen de nagestuurde LISB stukken.

3. Mededelingen

Er komt een Open Noord-Limburgs kampioenschap rapid

De jaarboekjes en de reglementenboekjes zullen worden nagestuurd.

Hans Kivits (Leudal) merkt op dat de lijst met daarop het aantal stemmen per vereniging niet in overeen-
stemming is met het Huishoudelijk Reglement. Nader onderzoek, tijdens de vergadering leert echter dat 
een vereniging voor 1 t/m 15 leden 2 stemmen krijgt. Vervolgens bij een verhoging met 10 leden komt er 
een stem bij. Tenslotte krijg je voor een restant van meer dan 5 (6, 7, 8, 9) leden nog een keer een stem 
erbij. De lijst die er ligt klopt dus wel en is gewoon geldig.
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Zeer verheugend is het feit dat Ad van Os (GESS) dit jaar het bijzondere genoegen heeft gehad om te 
ervaren dat het hare majesteit de Koningin, vanwege zijn vele maatschappelijke verdiensten (ook voor het 
schaken), heeft behaagd, om hem tot lid in de Orde van Oranje Nassau te benoemen. Ter gelegenheid 
van deze koninklijke onderscheiding heeft het bestuur besloten om Ad van Os te benoemen tot lid van 
verdienste van de LiSB. De vergadering begroet deze mededeling met een luid applaus. In het bijzijn van 
zijn echtgenote, die een boeket bloemen in ontvangst mag nemen, reikt Frank Clevers vervolgens de 
oorkonde aan de gedecoreerde uit.

Vervolgens deelt de voorzitter mede dat Roger Hünen, ter gelegenheid van zijn aftreden als 
bondsraadslid, als blijk van waardering voor alles wat hij voor het schaken heeft gedaan, eveneens tot lid 
van verdienste van de LiSB is benoemd. Ook deze benoeming wordt door de vergadering met een luid 
applaus begroet. Hierna mag ook Roger Hünen de oorkonde uit handen van de voorzitter in ontvangst 
nemen.

Beide heren spreken vervolgens hun dank uit voor deze eervolle benoeming.

4. Verslag van de Algemene Vergadering van 22-09-2007

Peter Simonis (’t Stokpaardje) geeft aan dat zijn vereniging door de aanwezigheid van Ton Cremers wel 
vertegenwoordigd was bij de vorige ALV.

Ook de heren Huveneers (Sjaakmat) en Thijssen (Venlo) waren aanwezig.

Pagina 11 onderaan: “De voorzitter Geconstateerd wordt…..” . Dit moet zijn “De voorzitter constateert 
dat…”.

Jos Uiterwijk (MSV-VSM) vraagt of de toelichtende brief waarover op bladzijde 9 wordt gesproken door de 
heer Senden (Blerickse SV) naar het bestuur is gestuurd. Dit is niet het geval. Er is echter wel in regionaal 
verband over de competitie gesproken.

Het verslag wordt vervolgens zonder verdere (inhoudelijke dan wel tekstuele) opmerkingen vastgesteld. 
Een speciaal woord van dank gaat uit naar Raoul Lemmen die als niet-bestuurslid voor de samenstelling 
heeft zorggedragen.

5. Jaarverslagen

A) LiSB

Dit verslag wordt door de vergadering zonder op- of aanmerkingen akkoord bevonden.

B) Verenigingsconsulent

Franck Steenbekkers geeft, naar aanleiding van een vraag van Jos Uiterwijk (MSV-VSM), aan dat er
een internationaal open toernooi in het zuiden van het land gaat komen. Dit zal afwisselend in Brabant
en Limburg gaan plaatsvinden.

C) KNSB

Dit verslag wordt als mededeling door de vergadering akkoord bevonden.
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6. Financiën

A) Jaarverslag penningmeester

Dick Klokgieters licht een aantal onderdelen uit zijn jaarverslag toe. Zo was daar bijvoorbeeld het feit
dat de slotronde hoge kosten met zich meebracht. Dit kwam door het feit dat de organisatie stoelen (die 
wel waren begroot) heeft moeten huren. Daarnaast geeft hij antwoord op financiële vragen over het 
prijzengeld voor de jeugd- en seniorencompetitie, de Rapidcompetitie, de KO beker, het PKL, het 
snelschaken en de bestuurskosten.

Piet Thijssen (Venlo) merkt vervolgens op dat in de balans de verplichtingen met betrekking tot het 
. Hutton toernooi van 2010 en 2011 niet zichtbaar zijn. Dick Klokgieters antwoordt dat hij, zonder 

onderbouwing, geen inzage in de kosten heeft.

Diverse sprekers merken vervolgens op dat er (ondanks andere afspraken) weer een stijgende lijn zit in 
de kosten voor Schakend Limburg. Dick Klokgieters antwoordt hierop dat Schakend Limburg wordt
gedrukt op basis van de geconstateerde vraag naar gedrukte exemplaren. We kunnen deze kosten-
stijging echter makkelijk hebben. Hij zal deze post op verzoek van de vergadering nader specificeren. 
Het bestuur zegt toe dat het zal onderzoeken hoe groot de behoefte is om gedrukte exemplaren 
van Schakend Limburg te ontvangen. Hierover zal een terugkoppeling op de website worden geplaatst.

Dick Klokgieters zal verder op verzoek van René Coenjaerts (Schaesberg) nakijken of het Rapidprijzen-
geld in de nota over het 3e kwartaal is meegenomen.

B) Verslag kascontrolecommissie

De kascontrolecommissie bestaande uit Thijs Heijltjes (Schaesberg) en Ad Siebers (Horst) heeft 
geconstateerd dat de penningmeester voortreffelijk gewerkt heeft. Zij stelt dat ook voor om het 
jaarverslag goed te keuren en de penningmeester te dechargeren. Dit voorstel wordt vervolgens door 
de vergadering met een luid applaus aangenomen.

C) Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie

De nieuwe kascontrolecommissie bestaat uit SV. Horst (2e jaar) en SV. Voerendaal (1e jaar). De 
Blerickse SV is reservelid.

D) Begroting 2008-2009 en E) Voorstel contributie)

Penningmeester Dick Klokgieters licht vervolgens de begroting toe. Deze sluit licht negatief. Hier is 
echter mee te leven omdat sommige posten in het verleden ruimer zijn begroot.

Piet Thijssen (Venlo) vraagt vervolgens of, naar aanleiding van de ALV van vorig jaar, een besluit is 
genomen om geen buffers meer te gebruiken. Als antwoord geeft de penningmeester aan dat de 
contributie nu voor 0 Euro op de balans staat. Hij is echter bereid om een kostenberekening te laten 
maken als de vergadering dat wenst.

De klokken staan de komende 2 seizoenen begroot voor 900 Euro (450+450).

Er is geen bijdrage voor de deelname aan het EK opgenomen. Dit omdat deze pas bekend werd na de 
samenstelling van de begroting

Henry van de Bersselaar (’t Pionneke) mist een bijdrage voor het open LK snelschaken voor teams.
Deze wordt bij de werkelijke uitgaven meegenomen. Tijdens de bestuursbespreking van de begroting is
alsnog tot een bijdrage besloten.
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De vergadering concludeert ten slotte dat de penningmeester realistischer is gaan begroten. Die is het  
hier mee eens. Hij geeft aan dat de LiSB, in tegenstelling tot de verenigingen, geen additionele gelden 
zal gaan binnenhalen.

Uiteindelijk stemt de vergadering met de begroting en de contributieverhoging (2 %) in.

7. Voorstel benoeming procedure ereleden

Het bestuur stelt voor om de benoeming van ereleden door een vertrouwenscommissie te laten doen. 
Hiervoor dient het Huishoudelijk Reglement te worden aangepast.

René Coenjaerts (Schaesberg) stelt dat hiervoor niet alleen het Huishoudelijk Reglement moet worden 
aangepast, maar ook de Statuten. Frank Clevers antwoordt dat dat ún volgende keer aan de orde komt. Dit 
omdat er dan meer noodzakelijke wijzigingen in een keer kunnen worden meegenomen.

Eric Barentsen meldt dat in de Statuten alleen geregeld wordt dat ereleden door de ALV worden 
benoemd. Leden van verdienste worden hierin niet genoemd.

Roger Hünen (Voerendaal) zegt dat het Huishoudelijk Reglement niet in strijd met de Statuten mag zijn.

Ad Siebers (Horst) merkt op dat veel verenigingen afspraken aan het Huishoudelijk Regelement 
toevoegen. Statuten wijzig je zelden, omdat dit geld kost.

Uiteindelijk stemt de vergadering in met het voorstel om eerst het Huishoudelijk Reglement aan te passen 
en vervolgens de statuten.

8. Jeugdzaken

A) Presentatie plan schaaklessen in buitenschoolse opvang.

Dick Klokgieters presenteert het plan dat gebruikt zal worden voor schaaklessen in buitenschoolse 
opvang. Voor dit doel is een stichting opgericht, die nu op zoek is naar instructeurs. Men heeft de 
bedoeling om de speelkist van de KNSB hiervoor te gebruiken. De bond heeft hier het lidmaatschap aan 
gekoppeld. 

Verder is het de bedoeling om zoveel mogelijk de kinderen naar de clubs te krijgen en LISB-lid te laten 
worden. Hiertoe zullen na afloop van de lessen nog een aantal activiteiten worden georganiseerd.

Ynze Mengerink (DJC) informeert naar alternatieve mogelijkheden. Hij denkt hierbij aan de Chess Magnet 
School van Ton Montforts. Dick Klokgieters reageert door te stellen dat hem de methode niet uitmaakt. 
Het is echter de KNSB die nieuwe leden wil. Scholen die de methode van Ton Montforts gebruiken mogen 
echter wel meedoen.

B) Brief jeugdcommissie

Het in de brief omschreven punt over de leeftijdscatgorieën zal bij punt 9G aan de orde komen.

Voorzitter Frank Clevers geeft aan dat, in de ogen van het bestuur, deze brief is ingegeven door een za-
kelijk verschil van mening en niet door een gebrek aan vertrouwen in de jeugdcommissie. De jeugdcom-
missie wil zelf kunnen beslissen over de speeltermijn.

Roger Hünen (Voerendaal) reageert verbaasd. Hij constateert:

1. onduidelijkheid over de status en de bevoegdheid van de jeugdcommissie
2. gebrek aan communicatie tussen het bestuur en de jeugdcommissie;
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3).een inhoudelijk verschil over leeftijdscategorieën.
Taken en bevoegdheden dienen volgens hem duidelijk omschreven te worden. Het bestuursvoorstel vergt 
meer aandacht in de toekomst.

Jos Uiterwijk (MSV-VSM) spreekt zijn waardering uit voor het werk van de jeugdcommissie en het 
bestuur. Hij vindt de taken en bevoegdheden niet goed afgesproken. Daarnaast is er sprake van slechte 
communicatie.

Piet Hoeben (Tegelse SV.) geeft aan dat het bestuur altijd eindverantwoordelijke is en voorstellen aan de 
ALV voorlegt.

Frank Clevers zegt dat de onduidelijkheden zijn ontstaan bij het jeugdbeleidsplan 2006. Een van de leden 
van de jeugdcommissie haalde een passage aan waaraan zij een eigen uitleg gaven. Hier had aan het 
begin van het seizoen al over moeten worden gesproken. Mensen zijn uitgegaan van het ene en wij 
hebben het andere vermoedt. 

Roger Hünen (Voerendaal) vindt dit eigenlijk een interne bestuursaangelegenheid.

Wiep Terpstra (Gess) licht het standpunt van de jeugdcommissie toe. Met betrekking tot het PJKL had de 
jeugdleidersvergadering vastgesteld op welke datum de organisator bekend zou moeten zijn. Als die 
organisator er vervolgens niet blijkt te zijn, besluit de jeugdleidersvergadering tot een organisatie van het 
evenement in 2 weekeinden. Dan blijkt dat het bestuur een organisator voor de kerstvakantieperiode 
heeft. Zo ga je, volgens de jeugdcommissie, niet met elkaar om.

Het bestuur geeft in haar reactie aan dat de argumenten voor een organisatie in 2 weekeinden niet bij 
haar bekend waren. De jeugdwedstrijdcommissie voelt zich hierdoor in haar eer aangetast.

Uiteindelijk vinden alle partijen elkaar door de verklaring van de voorzitter dat de jeugdwedstrijdleider 
en/of commissie de eerst aangewezene blijft om met goede voorstellen te komen. Daarnaast wil het 
bestuur een inhoudelijke discussie over de meest geschikte periode. Er waren namelijk signalen die 
verzochten om het PJKL in de kerstvakantie te houden. Essentieel was echter om de ALV te laten 
beslissen. Omdat het voor dit jaar te laat is wil het bestuur in 2010 (voor 2009 is het te laat) expe-
rimenteren met een PJKL dat in 2 weekeinden zal worden gehouden.

C) Voorstel proef met speelperiode met Persoonlijke Jeugdkampioenschappen van Limburg in seizoen 
2009-2010

Na een inhoudelijke discussie besluit de vergadering dat het PJKL op proef in een andere speelperiode 
georganiseerd zal gaan worden.

Op 12 juni moet een geïnteresseerde organisator bekend zijn. Komt er niemand, dan wordt de organisatie 
een bestuurskwestie. Voor 2009 is echter Venlo kandidaat en Blerick heeft interesse om de editie van 
2010 te organiseren.

9. Competitie- en wedstrijdzaken

A) Voorstel wijziging reglement Commissie van Beroep

Dit voorstel wordt akkoord bevonden.

B) Voorstel nieuwe opzet Senioren Grand Prix

Na een levendige discussie wordt besloten om met het voorstel akkoord te gaan. H. Kivits geeft na-
mens SV Leudal aan dat deze vereniging niet aan de nieuwe opzet wenst mee te doen. Er zal een
commissie in het leven worden geroepen die gaat bekijken hoe deelname aan toernooien van andere 
clubs kan worden gestimuleerd. Jan Doornenbal (Schaakvelden) en Piet Hoeben (Tegelse SV) stel-
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len zich kandidaat voor deze commissie. Aanvulling dient nog te worden gezocht.

C) Voorstel wijziging wedstrijdreglement LISB bondscompetitie

Na een discussie over artikel 17.1 (dat uiteindelijk wordt verworpen) en artikel 18.1 (waarvan de oude
tekst overeind blijft) en de artikelen 24.2 en 24.3 (waarmee de vergadering uiteindelijk na een 
tekstuele wijziging ook akkoord gaat), gaat de vergadering met het gewijzigde reglement akkoord.

D) Voorstel avondcompetitie

Na een discussie gaat de vergadering met dit voorstel akkoord.

E) Voorstel wijziging reglement KO Beker competitie.

Na een stemming wordt dit voorstel verworpen met 13 stemmen voor, 21 tegen en 60 onthoudingen.

F) Voorstel wijziging reglement Rapid Beker Competitie

Het voorstel wordt door de vergadering aangenomen.

G) Persoonlijke Kampioenschappen

Het voorstel van het bestuur wordt voor de senioren aangenomen.

De vergadering neemt het gewijzigde voorstel van Roger Hünen over voor de jeugd en bepaalt dat het 
reglement zo moet worden opgesteld dat je speelgerechtigd bent in die leeftijdscategorie waarin de 
peildatum 01-01 is die in het seizoen ligt.

H) Voorstel Jeugd Grand Prix

Het voorstel wordt aangenomen met de aantekening dat wat voor de jeugd geldt ook voor de senioren 
gaat gelden.

I) Voorstel Reglement Jeugdclubcompetitie

Dit voorstel wordt door de vergadering aangenomen.

J) Voorstel vaststelling Reglement Scholencompetitie

Ook dit voorstel wordt door de vergadering aangenomen.

10. Verkiezingen

Ashraf Ibrahim en Arthur Hendrickx treden af als bestuurslid en zijn niet herkiesbaar. Frank Clevers wordt 
als voorzitter in functie herkozen. Paul Peters wordt als bestuurslid herkozen en Paul Dreuning wordt als 
nieuw bestuurslid gekozen. Hij zal de functie van secretaris op zich gaan nemen. Eduard Evers zal de 
ledenadministratie en het internetgebeuren op zich gaan nemen. Roger Hünen treedt af als bondsraadslid 
en is niet herkiesbaar. De voorgedragen bondsraadleden Frank Clevers en Fred Schotanus en de reserve 
bondsraadsleden worden akkoord bevonden.

11. Bekendmaking Club van het Jaar en de aanmoedigingsprijs

Leudal wordt uitgeroepen tot club van het jaar. Dit als blijk van waardering voor de wijze waarop de totale 
vereniging zich heeft gemanifesteerd.
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Ton Montforts ontvangt de aanmoedigingsprijs als blijk van waardering voor zijn wijze van werken met de 
jeugd en ook voor de manier waarop hij gebruik maakt van de Chess Magnet School.

Beide prijzen zullen op een later tijdstip worden uitgereikt.

12. Rondvraag

T. Heijltjes (Schaesberg) doet een oproep tot deelname aan het Maas Roer toernooi. Hij heeft pas 5 
aanmeldingen van volwassenen. Hij heeft 16 volwassen- en 4 jeugdige deelnemers nodig.

Piet Thijssen (Venlo) pleit ervoor om in de toekomst om 10.00 uur met deze vergadering te beginnen en 
om 12.00 uur een lunchpauze in te lassen.

Roger Hünen (Voerendaal) geeft aan dat dit voorlopig zijn laatste vergadering was. Hij pleit ervoor om de 
voorjaarsvergadering in ere te herstellen.

Hans Kivits (Leudal) vraagt naar de A + B KNSB jeugdcompetitie in de provincies Zeeland, Brabant en 
Limburg. Eric Barentsen zegt dat hier binnenkort meer duidelijkheid over komt.

Jos Uiterwijk (MSV-VSM) geeft aan dat de nieuwe website er prima uitziet. Hij spoort het bestuur aan om 
de zaken die nog niet goed werken, zo snel mogelijk aan te passen.

Henry van de Bersselaar (’t Pionneke) zegt dat het snelschaaktoernooi voor teams over een maand zal 
plaatsvinden.

13. Sluiting

Hierna dankt Frank Clevers alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit vervolgens deze 
vergadering.


